
• AS je tu opravdu pro studenty, čili rád bych se zasadil o to, aby o jeho činnosti 
studenti věděli a využívali možností, jak díky němu dosáhnout změn ve svém okolí, 
kterých coby jednotlivci mohou dosáhnout jen stěží. 

 

• Zasadím se o silnější zastoupení ekologických principů v chování MU a jejích 
studentů prostřednictvím projektu Zelená Univerzita. 

 

Pro představu:  
1) opravdové třídění odpadů na všech fakultách – koše na dostupných a viditelných místech, 
jistota toho, že takový odpad neskončí ve spalovnách      
2) šetrné hospodaření s energiemi – přiměřené vytápění, smysluplné svícení, minimalizace 
tepelných ztrát 
3) šetření papírem – oboustranný tisk na recyklovaný papír a používání recyklovaného papíru 
4) podpora šetrných způsobů dopravy – cyklistika, MHD 
 

• Jsem otevřený všem konstruktivním a smysluplným návrhům z Vaší strany. 
 

Pro představu:  
Můj spolubydlící by rád nosil kšiltovku s logem MU. Skontaktuje firmu, která by takové 
kšiltovky vyrobila za rozumnou cenu. Osloví studenty MU a zjistí, že dejme tomu 500 
studentů by o takovou kšiltovku mělo rovněž zájem. Potom mu rád pomůžu s formulací 
žádosti na studijní oddělení, kde vyzdvihnu profit, jaký z takového prodeje může MU mít, a 
přednesu návrh na AS, kde se mu potenciálně může dostat ještě větší podpory. 
 
 

 Všimli jste si, že ve studentské menze na Moravském náměstí už asi čtyři měsíce 
nesvítí  jedna zářivka v hlavní jídelní místnosti? Zdá-li se Vám to jako prkotina, i přesto si 
zkuste přečíst následující řádky, aby Vám bylo lépe jasné, proč jsem zde tu otázku zmínil.  
 Máme tam osmnáct zářivek, ale jedna nesvítí. Zdánlivě se to skoro nepozná, takže se o 
nic nejedná, ale proč ji nikdo za tu dobu nevyměnil? No, zřejmě si toho buď nikdo nevšiml, 
což by jistě svědčilo o tom, jak pracovníkům menzy záleží na tom, v jakém stavu se zařízení 
menzy nachází, anebo si toho sice všimli, ale uznali, že kvůli jedné zářivce to nemá smysl. Já 
si říkám, že je to ale nefunkční zářivka, která je součástí zařízení spravovaného MU. A proč 
by mělo jakékoliv zařízení MU obsahovat nefunkční části? 
 Jsem tedy pro včasnou výměnu nefunkčních věcí, aby nedošlo ke zbytečným škodám 
a to jakýmkoliv. Zářivka je totiž pouze symbol, takže podobné věci se mohou dít i na jiné bázi 
(např. nefunkční vybavení poslucháren a učeben atp. ).  
 Navíc mě uvažování nad zářivkou dovedlo k otázce, jestli má smysl, aby se v menze 
vůbec svítilo, když je venku dost světla? Samozřejmě souhlasím s tím, aby se svítilo večer a 
za šera, ale jinak je to dle mého názoru plýtvání finančními prostředky. 
 Chtěl jsem vám tímto způsobem naznačit, jak se dívám na věci kolem nás, které 
ačkoliv zůstávají v mnoha případech nepovšimnuty, tak o něčem vypovídají. 
 

 Příležitost působení v AS mě velmi láká, protože naskýtá možnosti jak získat cenné 
zkušenosti s jednáním s akademickými pracovníky. Rád bych se v AS nějakým způsobem 
angažoval a budu potěšen, pokud mi to umožníte. 
 

 Díky za Váš čas.  
 Šťastnou volbu a hezký den. 
 

Nejsem členem jiných akademických obcí než obce Přírodovědecké fakulty MU a MU. 
Nejsem členem žádného statutárního nebo dozorčího orgánu žádné společnosti nebo nadace. 
Nemám pracovní poměr k žádnému jinému zaměstnavateli než k MU. 


